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På garden Andås 6/1 der eg haustar graset, går det mange hjortar no. Vi har observert opp til 10 vaksne 
dyr. I tilleg også ein del kalvar. Eg har ikkje fått hausta etterslåtten, og no vert ein god del av avlinga 
oppeten og nedtrakka. Håpar difor på å få fellingsløyve, slik at skaden ikkje vert for stor.
 
Mvh. Asbjørn Gjelsvik 


